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REQUEST FOR QUOTATION

 Supply of PCR REAGENTS & ELISA REAGENTS 
Branch of Family Health International (FHI 360) in Tajikistan

RFQ #:	 044

Issue Date:	 December 27, 2024

Response Deadline:	 January 20, 2025– 17:00                                                           
BACKGROUND

FHI 360 is a global organization that mobilizes research, resources, and relationships so people everywhere have access to the opportunities they need to lead full and healthy lives. With collaborations in over 60 countries, we work directly with local leaders to advance social and economic equity, improve health and well-being, respond to humanitarian crises, and strengthen community resilience. We share data-driven insights and scalable tools that expand access and equity so communities can effectively address complex challenges, respond to shocks, and achieve thriving futures.
Project Background
The Meeting Targets and Maintaining Epidemic Control (EpiC) project lead by FHI 360 is an eight-year initiative initially designed to provide strategic technical assistance and direct service delivery to achieve control of the HIV epidemic and promote self-reliant management of national HIV programs by improving HIV case finding, prevention, treatment programming, and viral-load suppression. In 2023, EpiC was modified again to implement global health security (GHS) programming. Currently in Tajikistan, EpiC has active HIV, COVID-19 and GHS projects. 
PURPOSE
FHI 360 is requesting price quotations for Supply of PCR REAGENTS & ELISA REAGENTS for use within the EpiC/GHS project. 
1. REQUIREMENTS
    
	№
	Name of product
	Required technical specifications
	Quantity

	PCR reagents

	1. 
	Bacillus anthracis
	Detection of Bacillus anthracis genome in human samples. 
	4 kits (50 tests each)

	2. 
	Brucella
	Detection of Brucella species in human samples.
	4 kits (100 tests each)

	3. 
	CCHF
	Detection of CCHFV RNA in human samples.
	4 kits (60 tests each)

	4. 
	Leishmania
	Detection of Leishmania species DNA in human samples. 
	4 kits (60 tests each)

	5. 
	Salmonella
	Detection of Salmonella species DNA in human samples. 
	4 kits (60 tests each)

	6. 
	Dengue fever
	Detection of Dengue virus RNA in human samples. 
	4 kits (60 tests each)

	7. 
	Avian flu
	Detection of Avian Influenza H5N1 virus RNA in human samples. 
	4 kits (60 tests each)

	8. 
	Nucleic Acid Isolation Kit
	Designed for the extraction and purification of total RNA and DNA from various clinical materials, including peripheral blood plasma, cerebrospinal fluid, amniotic fluid, nasal and oropharyngeal swabs, and saliva.
	28 kits (100 tests each) 

	ELISA reagents

	9. 
	VectoCrimean-CHF-IgG ELIZA
	Detection of IgG antibodies against Crimean-Congo Hemorrhagic Fever Virus (CCHFV) in human serum or plasma samples.
	6 kits (96 tests each)

	10. 
	VectoCrimean-CHF-IgM ELIZA
	Detection of IgM antibodies against CCHFV in human serum or plasma samples.
	6 kits (96 tests each)

	11. 
	Brucellosis-IgG-EIA-BEST
	Detection of IgG antibodies against Brucella species in human serum or plasma samples.
	6 kits (96 tests each)

	12. 
	Brucellosis-IgM-EIA-BEST
	Detection of IgM antibodies against Brucella species in human serum or plasma samples.
	6 kits (96 tests each)

	13. 
	Human H5N1 IgG ELISA Kit
	Detection of IgG antibodies against the H5N1 strain of Avian Influenza Virus in human serum or plasma samples.
	6 kits (96 tests each)

	14. 
	Human Dengue Virus IgG (DV-IgG) ELISA Kit
	Detection of IgG antibodies against Dengue Virus in human serum or plasma samples.
	6 kits (96 tests each)

	15. 
	Human Dengue Virus IgM (DV-IgM) ELISA Kit
	Detection of IgM antibodies against Dengue Virus in human serum or plasma samples.
	6 kits (96 tests each)

	16. 
	Salmonella Typhi IgG ELISA Kit
	Detection of IgG antibodies against Salmonella in human serum or plasma samples. IgG
	6 kits (96 tests each)




2. GENERAL REQUIREMENTS
1. Delivery term: no more than 45 (forty-five) working days
2. It is necessary to provide photos of above-mentioned products;
3. Payment: 100% payment after delivery of the goods, signing the transfer acceptance certificate via bank transfer to the supplier’s bank account.
4. Certificate of state supervision of health and social services of the Republic of Tajikistan.
5. Distributor letter from the manufacturer and / or a license confirming that the supplier is an official distributor of these goods, desirable.
6. Manuals and clear instructions for use are available.
7. Provide PCR REAGENTS & ELISA REAGENTS with an expiration date not earlier than 31.12.2026 or not less than 22 months from the date of shipment.
8. Transportation of the Goods carried out at the expense of the Supplier;
9. Place of delivery: 242 Rahmon Nabiev Street, Dushanbe (FHI360 Warehouse).

 
3. ORDER OF DELIVERY OF THE GOODS

• Inspection of the packaging and the Goods themselves for damage (if necessary);
• Calculation of the quantity of delivered goods;
• Registration of the act of acceptance of the transfer of the Goods.

4. RESPONSE TO REQUEST FOR QUOTATION

Submission Guidelines
Quotations should contain detailed product specifications according to the table below:


	Description
	Number of units 
	Supplier specifications for goods
	Unit price (including VAT) in somoni
	Unit price (excluding VAT) in somoni
	Total amount (including VAT) in somoni  
	Total amount (excluding VAT) in somoni  

	PCR reagents

	Bacillus anthracis
	4
	
	
	
	
	

	Brucella 
	4
	
	
	
	
	

	CCHF
	4
	
	
	
	
	

	Leishmania
	4
	
	
	
	
	

	Salmonella
	4
	
	
	
	
	

	Dengue fever
	4
	
	
	
	
	

	Avian flu
	4
	
	
	
	
	

	Nucleic Acid Isolation Kit
	28
	
	
	
	
	

	ELISA reagents

	VectoCrimean-CHF-IgG ELIZA
	6
	
	
	
	
	

	VectoCrimean-CHF-IgM ELIZA
	6
	
	
	
	
	

	Brucellosis-IgG-EIA-BEST
	6
	
	
	
	
	

	Brucellosis-IgM-EIA-BEST
	6
	
	
	
	
	

	Human H5N1 IgG ELISA Kit
	6
	
	
	
	
	

	Human Dengue Virus IgG (DV-IgG) ELISA Kit
	6
	
	
	
	
	

	Human Dengue Virus IgM (DV-IgM) ELISA Kit
	6
	
	
	
	
	

	Salmonella Typhi IgG ELISA Kit
	6
	
	
	
	
	

	Total
	
	
	
	
	
	



Your price offer will be valid for 60 (sixty) calendar days from the date of its receipt. The following points should also be taken into account when submitting commercial proposals.

· Bank account details in local currency in somoni;
· Prices must be provided including all taxes and expenses including shipping and packaging of the Goods

5. QUALIFICATION REQUIREMENTS
1. At least 3-5 years of experience in similar deliveries;
2. Experience with international non-profit organizations is desirable.

6. RESPONSE DEADLINE & FORMAT

1. Responses to this RFQ should be submitted by email to procurement_epic.tj@fhi360.org with subject “RFQ Supply of ELISA EQUIPMENT” in subject line. 
2. Clarificatory questions are due to January 10, 2025.
3. Offers must be received no later than January 20, 2025, 17:00 TJT.
4. Offers should be valid for 60 (sixty) days from the date of submission.
5. Offers received after this date and time may not be accepted and shall be considered non-responsive.
6. Offers that do not meet all the requirements of this RFQ will not be considered. 
7. Provide a full package of registration documents of the organization or company.
8. Specify the terms of delivery.
9. Provide recommendation letters for similar supplies.

7. EVALUATION
1. Proposed price (40%)
2. The specifications that meet the requirements (30 %)
3. Delivery Schedule (20%)
4. Demonstration of past performance (10%)

8. RESERVED RIGHTS
All submitted proposals become the property of FHI 360, which discloses the right, at its own discretion:
· To disqualify any offer based on offeror failure to follow solicitation instructions.
· Award only part of the activities in the solicitation or issue multiple awards based on solicitation activities.
· FHI 360 will not compensate vendors for preparation of their response to this RFQ.
· Issuance of the solicitation does not constitute an award commitment by FHI 360.
· FHI 360 reserves the right to waive minor proposal deficiencies that can be corrected prior to award determination to promote competition.
· FHI 360 shall not be obligated to order any minimum or maximum quantities of services or products and assumes no commitment, financial or otherwise. 
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ЗАПРОС КОММЕРЧЕСКОГО ПРЕДЛОЖЕНИЯ

Закуп реагентов для ПЦР и ИФА тестирования
Филиал “Family Health International” (FHI 360) 
в Республике Таджикистан

ЗКП #:                                      044

Дата запроса:               	 27 декабря 2024

Крайний срок подачи:   	 20 января 2025– до 17.00 ч.                             
ОБ ОРГАНИЗАЦИИ

FHI 360 — это глобальная организация, которая мобилизует исследования, ресурсы и взаимоотношения, чтобы люди во всем мире имели доступ к возможностям, необходимым им для ведения полноценной и здоровой жизни. Сотрудничая с более чем 60 странами мира, мы работаем напрямую с местными лидерами для продвижения социальной и экономической справедливости, улучшения здоровья и благосостояния, реагирования на гуманитарные кризисы и повышения устойчивости сообществ. Мы делимся информацией, основанной на данных, и масштабируемыми инструментами, которые расширяют доступ и равенство, чтобы сообщества могли эффективно решать сложные задачи, реагировать на потрясения и добиваться процветающего будущего.

О проекте 
Проект «Достижение целей и продолжение мер по контролю эпидемии (EpiC)», возглавляемый FHI 360, представляет собой восьмилетнюю инициативу, изначально предназначенную для оказания стратегической технической помощи и прямого предоставления услуг для достижения контроля над эпидемией ВИЧ и содействия самостоятельному управлению национальными программами по ВИЧ, улучшения выявления случаев ВИЧ, профилактики, программ лечения и подавления вирусной нагрузки. В 2023 году EpiC был снова модифицирован для реализации программ глобальной безопасности в области здравоохранения (ГБОЗ). В настоящее время в Таджикистане EpiC реализует проекты по ВИЧ, COVID-19 и ГБОЗ.

ЦЕЛЬ
Проект EpiC запрашивает ценовые предложения на Закуп реагентов для ПЦР и ИФА тестирования для использования в рамках проекта EpiC/ГБОЗ.

1. ТЕХНИЧЕСКИЕ СПЕЦИФИКАЦИИ ТОВАРА 

	№
	Наименование товара
	Требуемые технические спецификации
	Кол-во

	ПЦР реагенты

	1.
	Bacillus anthracis
	Обнаружение генома Bacillus anthracis в человеческих образцах.
	4

	2.
	Brucella
	Обнаружение видов Brucella в человеческих образцах.
	4

	3.
	CCHF
	Обнаружение РНК вируса Крым-Конго геморрагической лихорадки в человеческих образцах.
	4

	4.
	Leishmania
	Обнаружение ДНК видов Leishmania в человеческих образцах.
	4

	5.
	Salmonella
	Обнаружение ДНК видов Salmonella в человеческих образцах.
	4

	6.
	Dengue fever
	Обнаружение РНК вируса лихорадки Денге в человеческих образцах.
	4

	7.
	Avian flu
	Обнаружение РНК вируса птичьего гриппа H5N1 в человеческих образцах.
	4

	8.
	Nucleic Acid Isolation Kit
	Предназначен для экстракции и очистки общего РНК и ДНК из различных клинических материалов, включая плазму периферической крови, спинномозговую жидкость, околоплодные воды, мазки из носоглотки и ротоглотки, а также слюну.
	28

	ИФА реагенты

	9.
	VectoCrimean-CHF-IgG ELIZA
	Обнаружение антител IgG против вируса Крым-Конго геморрагической лихорадки (CCHFV) в образцах сыворотки или плазмы крови человека.
	6

	10.
	VectoCrimean-CHF-IgM ELIZA
	Обнаружение антител IgM против вируса Крым-Конго геморрагической лихорадки в образцах сыворотки или плазмы крови человека.
	6

	11.
	Brucellosis-IgG-EIA-BEST
	Обнаружение антител IgG против видов Brucella в образцах сыворотки или плазмы крови человека.
	6

	12.
	Brucellosis-IgM-EIA-BEST
	Обнаружение антител IgM против видов Brucella в образцах сыворотки или плазмы крови человека.
	6

	13.
	Human H5N1 IgG ELISA Kit
	Обнаружение антител IgG против штамма H5N1 вируса птичьего гриппа в образцах сыворотки или плазмы крови человека.
	6

	14.
	Human Dengue Virus IgG (DV-IgG) ELISA Kit
	Обнаружение антител IgG против вируса лихорадки Денге в образцах сыворотки или плазмы крови человека.
	6

	15.
	Human Dengue Virus IgM (DV-IgM) ELISA Kit
	Обнаружение антител IgM против вируса лихорадки Денге в образцах сыворотки или плазмы крови человека.
	6

	16.
	Salmonella Typhi IgG ELISA Kit
	Обнаружение антител IgG против Salmonella Typhi в образцах сыворотки или плазмы крови человека.
	6




2. ОБЩИЕ ТРЕБОВАНИЯ

1. Срок доставки: не более сорока пяти (45) рабочих дней.
2. Необходимо предоставить фотографии товара.
3. Оплата: 100% оплата после доставки товара, подписания акта приема передачи посредством банковского перевода на расчетный счет поставщика.
4. Свидетельство государственного надзора в сфере здравоохранения и социального обеспечения Республики Таджикистан.
5. Дистрибьюторское письмо от производителя и/или лицензия, подтверждающая, что поставщик является официальным дистрибьютором данного товара, желательно.
6. Доступны руководства и четкие инструкции по использованию.
7. Предоставить РЕАГЕНТЫ ПЦР и ИФА со сроком годности не ранее 31.12.2026 г. или не менее 22 месяцев с даты отгрузки.
8. Транспортировка товара производится за счет средств Поставщика.
9. Место поставки товара: Ул. Рахмон Набиева 242, г. Душанбе (Арендуемый склад ФХИ360). 

3. ПОРЯДОК СДАЧИ-ПРИЕМА ТОВАРА

· Осмотр упаковки и самого товара на предмет отсутствия повреждений (при необходимости);
· Подсчёт количества поставленного товара;
· Оформление акта приема передачи товара.

4. ЗАПРОС НА КОММЕРЧЕСКОЕ ПРЕДЛОЖЕНИЕ

Правила подачи запроса
Коммерческое предложение должно содержать подробные спецификации товара согласно таблице ниже:
	Наименование товара
	Кол-во
	Предлагаемые технические спецификации поставщика 
	Стоимость за ед. (с учётом НДС) в сомони 
	Стоимость за ед. (без учета НДС) в сомони
	Общая стоимость      (с учётом НДС) в сомони
	Общая стоимость        (без учёта НДС) в сомони

	PCR reagents

	Bacillus anthracis
	4
	
	
	
	
	

	Kylt® Brucella spp. Real-Time PCR Detection Kit
	4
	
	
	
	
	

	CCHF
	4
	
	
	
	
	

	Leishmania
	4
	
	
	
	
	

	Salmonella
	4
	
	
	
	
	

	Dengue fever
	4
	
	
	
	
	

	Avian flu
	4
	
	
	
	
	

	Nucleic Acid Isolation Kit
	28
	
	
	
	
	

	ELISA reagents

	VectoCrimean-CHF-IgG ELIZA
	6
	
	
	
	
	

	VectoCrimean-CHF-IgM ELIZA
	6
	
	
	
	
	

	Brucellosis-IgG-EIA-BEST
	6
	
	
	
	
	

	Brucellosis-IgM-EIA-BEST
	6
	
	
	
	
	

	Human H5N1 IgG ELISA Kit
	6
	
	
	
	
	

	Human Dengue Virus IgG (DV-IgG) ELISA Kit
	6
	
	
	
	
	

	Human Dengue Virus IgM (DV-IgM) ELISA Kit
	6
	
	
	
	
	

	Salmonella Typhi IgG ELISA Kit
	6
	
	
	
	
	

	ИТОГО
	
	
	
	
	
	


Ваше ценовое предложение будет действовать в течение 60 (шестьдесят) календарных дней с момента его получения. Нижеследующие пункты тоже должны быть учтены при подаче коммерческих предложений: 
·  Реквизиты банковского счета в местной валюте в сомони;
·  Цены должны быть предоставлены с учетом всех налогов и расходов включая доставку и упаковку товара;

5. КВАЛИФИКАЦИОННЫЕ ТРЕБОВАНИЯ
1. Не менее 3-5 лет опыта работы по аналогичным поставкам;
2. Опыт работы с международными некоммерческими организациями желателен;

6. ФОРМАТ И СРОКИ ПОДАЧИ 

1. Коммерческие Предложения должны быть отправлены по электронной почте на адрес procurement_epic.tj@fhi360.org с пометкой «RFQ Supply of ELISA EQUIPMENT» в строке темы.
2. Уточняющие вопросы должны быть заданы до 10 января 2025 г.
3. Предложения должны быть получены не позднее 20 января 2025 г., 17:00 TJT.
4. Предложения должны быть действительны в течение 60 (шестидесяти) дней с даты подачи.
5. Предложения, полученные после этой даты и времени, не могут быть приняты и считаются не отвечающими требованиям.
6. Предложения, не соответствующие всем требованиям данного запроса предложений, рассматриваться не будут.
7. Предоставить полный пакет регистрационных документов организации или компании;
8. Указать сроки доставки;
9. Предоставить рекомендательные письма по аналогичным поставкам.

7. ОЦЕНКА
1. Предлагаемая цена (40 %)
2. Технические характеристики соответствующие требованиям (30 %)
3. Сроки поставки (20 %)
4. Соответствующий опыт (10 %)

8. ПРАВА
Все предоставленные предложения становятся собственностью FHI 360, которая оставляет за собой право по своему усмотрению:
· Отклонить любое предложение на основании несоблюдения участником инструкций тендера.
· Заключать договора только на часть товара или сразу несколько частей в рамках тендера.
· FHI 360 не будет компенсировать поставщикам услуг подготовку их ответа на данный запрос.
· Объявление данного запроса не является гарантией того, что FHI 360 заключит соглашение.
· FHI 360 оставляет за собой право не принимать во внимание незначительные недостатки предложения, которые могут быть исправлены до принятия решения о присуждении соглашения в целях содействия конкуренции.
· FHI 360 не обязана заказывать какие-либо минимальные или максимальные количества услуг или продуктов и не берет на себя никаких финансовых или иных обязательств.
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